
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 13 oktober 2020 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson 
(AD), Elin Tärnqvist (ET), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön för mötet, församlingen och församlingsmedlemmar. Därefter gick vi en 
runda och berättade om hur vi har det och vad vi har omkring oss.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL hade inga frågor att ta upp.  
 
6. Krisgruppen 
Anmälan hemsida: Samtal fördes om huruvida anmälningen på hemsidan fungerar. Vi konstaterar att 
det gör det, men att systemet inte kan ha koll på om Nävesta kids är i kyrkan eller i gympasalen. JL 
försöker ha koll på detta.  
 
Fikagrupper: Eftersom gränsen på 50 personer i samling ligger kvar så fortsätter vi att begränsa vår 
verksamhet genom att inte servera fika efter gudstjänsten. JL skriver om detta i veckomailet.  
 
Loppis barnkläder: Den 24/10 kommer ET och ett gäng till anordna en barnloppis i kyrkan. Gruppen 
har haft kontakt med krisgruppen och utifrån det också haft kontakt med polisen och fått tillåtelse 
att anordna detta. 15% av intäkterna kommer att gå till barncancerfonden.  
 
7. Diakoni 
Vägmärken: Tillfälle gavs i sammanträdet att reflektera över den andra delen av våra vägmärken – 
gemenskap med varandra – och hur den gemenskapen betyder något för våra liv. Samtalet syftade 
inte till att skapa någon ny verksamhet, utan till tacksamhet, och vi konstaterade att vi har mycket att 
tacka för.  



 
Lyssnarna: har inte haft något möte att rapportera om.  
 
Kyrkokonferensen: JL rapporterade om vilka som valts till kyrkoledare och RD lyssnade in tankar om 
processen för att kunna svara på en enkät.  
 
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 371 438 kr och utgifter på 304 311 kr, vilket 
ger ett överskott på 67 127 kr.  
 
JL tog upp frågan om bidrag till sjukhuskyrkan. Idén är att varje församling betalar 60 kr per medlem. 
Det bidrag vi har idag har legat kvar på en nivå från då vi var betydligt färre. Styrelsen gav SO i 
uppdrag att justera bidraget till rätt nivå.  
 
Utbyggnad av parkeringen: RD har haft fortsatta samtal med de som lovat hjälpa till med att bygga 
parkeringen. Arbetet är på gång. SO föreslog att kontakta någon tidning som kan skriva en artikel om 
att vi är ett sammanhang som växer. RD kontaktar någon tidning om detta.   
 
9. Övriga frågor 
ET har sett att det skapats en mammagrupp i Ekeby som tränar ihop. JL och ET skriver till dem och 
andra i Ekebygruppen och påminner om Lillträffen.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 24/11  kl 19.30.  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades med bön 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


